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) @minvws.nl]

minvws.nl];

ERE@ minis.i
Sent: Wed 3/18/2020 7:56:35 PM

Subject: RE: SPOED Bekostiging Corona - enkele vragen

Received: Wed 3/18/2020 7:56:36 PM

1 geappt. jullie horen het als ik meer weet.

Grt

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEEBESETinv 00
Datum: woensdag 18 mrt. 2020 5:45 PM

Ha,

Ik zou dit met degene die jullie vanmiddag hebben gesproken overleggen en hier afspraken over maken, die zij dan ook verder

binnen de NZa kunnen verspreiden.
Afdwingen gaat misschien wat ver, maar duidelijkheid is wel fijn.

Vriendelijke groet,
5.1.2¢e

Var:IEE) HEE inv. oi

Verzonden: woensdag 18 maart 2020 16:53

@minvws.nl>; )

) @minvws.nl>

Ha, volgens mij heeft NZa dit niet genoemd in de call van vanmiddag dat ze dit van plan waren. Raar dat ze hier nu mee komen

en ik zou zeggen niet zonder afstemmig met ons uit... Of kunnen we dat niet afdwingen?

Verzonden: woensdag 18 maart 2020 15:53

:
@ minvws.nl>; <

BFE @ minvws.nl>; ) minvws.nl>;

Onderwerp: FW: SPOED Bekostiging Corona - enkele vragen

Onderwerp: RE: SPOED Bekostiging Corona - enkele vragen

@ minvws.nl>;

@minvws.nl>

Zie hieronder. NZa wil, volgens dit bericht, op korte termijn naar buiten met een ondersteunend bericht.

Ik weet niet wat is afgesproken vanmiddag met de NZa, dus vandaar dat ik het even zo doorzet.

Als ik iets moet/kan doen hoor ik het graag.

size
van:[IIEBEd© minvws.ni>

Verzonden: woensdag 18 maart 2020 15:47



108156

Ik had net EEE van de NZa aan de lijn. Hij gaf aan dat er ook bij de NZa momenteel goed over de sectoren heen wordt

gekeken naar de mogelijkheden voor compensatie voor extra gemaakte kosten of door inkomstenverlies vanuit trajecten die niet

meer worden gedaan.

Zoals ZN ook een brief naar buiten heeft gebracht over de ondersteuning vanuit zorgverzekeraars, wilt de NZa ook op korte

termijn naar buiten met een ondersteunend bericht. Zij denken er nu bijv. aan om voor Q1 2020 het inschrijftarief te verhogen.
Dit zorgt ervoor dat er snel een buffer beschikbaar is en niet elke praktijk met de zorgverzekeraars via S3 aan de bak moet.

Coérdineerjij de vraagstukken rondom bekostiging over de sectoren heen?BE vist niet of er een dergelijk persoon bij de

NZa beschikbaar is.

Mocht je iets van ons verwachten, dan horen we het natuurlijk ook graag. Vooralsnog houden we het voor de huisartsenzorg via

IBEin de gaten.

Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 15:35

Aan: )SEEe minvws.n>;IEEE
@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: SPOED Bekostiging Corona - enkele vragen

@minvws.nl>

Ha,

Die ict-kosten zien we inderdaad op meer plekken terug, dankjewel! Niet iedereen zal ze hoeven maken omdat sommige artsen

al gebruik maken van de digitale mogelijkheden, maar ik neem ze nog mee in het geheel.

|
groet,

Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 15:33

@minvws.nl>; ) SEE eins. >;IEE
@ minvws.nl>; 1. minvws.nl>

Onderwerp: RE: SPOED Bekostiging Corona - enkele vragen

Ha allemaal,

Ik had een huisarts uit mijn netwerk gevraagd naar de coronakosten. Dit kreeg ik terug:
WeSeeDo ook aangeschaft voor ong [EEBper jaar( online consulten)
Kosten pbm tot nu toe incl voorraad ongeveer euro

Dus inderdaad persoonlijke beschermingsmiddelen, maar ook investering in software voor online consulten.

Groet,
5.1.2e

van: INEEEC) SEER mins >

Datum: dinsdag 17 mrt. 2020 1:19 PM

) BEE mins >.CE
<] 5.1.2e (@minvws.nl>, 5.1.2e 3 5.1.2e

((@

Onderwerp: RE: SPOED Bekostiging Corona - enkele vragen

Hierbij aangevuld voor de huisartsen dagzorg en de huisartsenposten.

Groetjes,
5.1.2e
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